

Title (en)

Roof covering membrane.

Title (de)

Dachabdeckungsbahn.

Title (fr)

Bandé d'étanchéité pour toit.

Publication

EP 0414143 A1 19910227 (DE)

Application

EP 90115782 A 19900817

Priority

DE 3927691 A 19890822

Abstract (en)

In a two-layer sealing roof covering membrane (2) for roofs to be grassed, the bottom layer (4) consists of a weldable and/or bondable, hermetically sealing plastics material and the top layer (6) consists of a watertight weldable and/or bondable plastics material of relatively high strength. Both layers (4, 6) are, having the same width, laterally offset relative to one another so as to permit a direct surface join with in each case identical layers (4, 6) of a corresponding adjacent membrane (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer zweilagigen abdichtenden Dachabdeckungsbahn (2) für zu begrünende Dächer besteht die untere Lage (4) aus einem verschweißbaren und/oder verklebbaren, hermetisch abdichtenden Kunststoffmaterial und die obere Lage (6) aus einem wasserdichten verschweißbaren und/oder verklebbaren Kunststoffmaterial verhältnismäßig hoher Festigkeit. Beide Lagen (4, 6) sind, die gleiche Breite aufweisend, gegeneinander seitensversetzt, um so eine unmittelbare flächenhafte Verbindung mit jeweils gleichen Lagen (4, 6) einer entsprechenden benachbarten Bahn (2) zu ermöglichen.

IPC 1-7

E04D 5/12

IPC 8 full level

E04D 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 5/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0104582 A2 19840404 - PANTASOTE INC [US]
- [YD] DE 8109869 U1 19811008
- [A] US 4457983 A 19840703 - MAILE WALTER E [US], et al
- [A] DE 1068879 B
- [A] WO 8604106 A1 19860717 - DECADE WATERPROOFING AND PRODU [AU]
- [A] GB 2080196 A 19820203 - GRACE W R & CO
- [AP] US 4860514 A 19890829 - KELLY THOMAS L [US]

Cited by

US9376824B2; US10352050B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB GR LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0414143 A1 19910227; DE 3927691 A1 19910314; FI 904154 A0 19900822

DOCDB simple family (application)

EP 90115782 A 19900817; DE 3927691 A 19890822; FI 904154 A 19900822